
   

Notulen Algemene Ledenvergadering 2022   

 
  

Aanwezig namens het bestuur van de WIS Maria Forcellino  

(voorzitter), Elio Baldi (notulist), Claudio di Felice, Philiep 

Bossier, Marleen Termeer en Jan van den Bos. Aanwezig 

namens de redactie van Incontri: Jan de Jong Aanwezig 

namens de Kascommissie: Mara Santi. Aanwezig als nieuwe 

bestuursleden: Serena Ferente en Ardie van Berkel. Aanwezig 

is ook Hans Cools.  

   

1. Opening   

  

  Een welkom aan iedereen namens de voorzitter van de WIS  

  

2. Mededelingen, binnengekomen stukken   

Er zijn geen mededelingen    

  

3. Notulen ALV 7 oktober 2021    

De  notulen worden goedgekeurd    

  

4. Jaarverslag 2021 door voorzitter   

  

 In het begin van het jaar waren er nog problemen met Covid, 

waardoor de meeste bijeenkomsten online plaats dienden te 

vinden, of in een enkel geval dienden ze verschoven te 

worden, zoals de lezing van Joanita Vroom. Toch was dit jaar 

veel meer mogelijk dan afgelopen jaar en is er een goede 

balans in activiteiten mogelijk geweest.   

  

5. Financieel jaarverslag 2021 door penningmeester   

   

Vorig jaar is geïnformeerd over de drukkosten voor Incontri, 

waarbij het goedkoper is om een nummer te doen dan twee 

(deels ook door de verzendkosten, temeer omdat de 
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verzending nu voor eigen rekening is en er dus portokosten en 

kosten voor enveloppen bij komen). Dit is ook nodig omdat er 

bezuinigd dient te worden.  

Er zit een foutje in het gestuurde overzicht. ‘Spese ospiti’ 

betreft niet de ALV maar het convegno Dante in November. 

Het betreft dus de kosten van de reisbeurs voor twee gasten 

en het hotelverblijf van een andere gast. Ook zitten er de 

kosten in van de trein voor de prijswinnaars van vorig jaar.  Er 

is een ander foutje, opgemerkt door Mara Santi van de 

kascommissie. Er is een discrepantie tussen de opgegeven 

uitgaven en de werkelijke uitgaven van 159.75 Euro.  

Er zijn veel uitgaven geweest vorig jaar, meer dan normaal. De 

verandering van platform is hier in belangrijke mate debet aan.   

De subsidie vanuit het NIKI is al ontvangen, maar er is nog 

enige onzekerheid over de subsidie vanuit het KNIR. Bij het 

KNIR dient nog intern besproken te worden of de 

subsidieaanvraag afdoende gerechtvaardigd is.  

Dit laatste roept de vraag op hoe nu het contact met het KNIR 

en Rita Landeweerd is. Marleen Termeer heeft met Rita 

gesproken in januari en toen vernomen dat Rita kritische 

vragen stelde over de besteding van de subsidie. Jan van den 

Bos heeft ook met Rita gesproken via Zoom en benadrukt het 

belang van de subsidie.  

JvdB benadrukt dat de ledenaantallen van de WIS behoorlijk 

afgenomen zijn in de afgelopen 5 jaar (van ongeveer 170 naar 

134).  Dit heeft logischerwijs repercussies voor de financiën.  

JvdB en Ardie van Berkel zullen samen nog met RL spreken. 

Belangrijk is om te controleren waarom alleen de UvA een 

bijdrage betaalt voor de Open Access publicatie van Incontri. 

Het zou zeer welkom zijn als andere universiteiten dit ook 

zouden doen.  

JvdB zou groot voorstander zijn van automatische incasso. Dit 

zou ook een statutaire verandering zijn, en zou dus aan de 

leden moeten worden voorgelegd. Veel leden betalen niet en 

moeten worden gecontacteerd, soms zeggen ze halverwege 

het jaar op en betalen niet voor dat jaar.   

  

6. Goedkeuring jaarrekening 2021 door kascommissie   

   

Waardering voor het werk van Jan van den Bos wordt 

uitgesproken. Een actievere werving van nieuwe leden wordt 

aanbevolen. Aanwezigheid van het WIS met flyers bij 

evenementen en op social media zou een manier zijn om met 



name meer jongeren te interesseren voor de WIS. Ook wordt 

de optie besproken van een korting voor studenten op het 

lidmaatschap, om de drempel te verlagen. Voor volgend jaar is 

naast Enrico Odelli een nieuw lid van de kascommissie nodig, 

Mara Santi heeft dit nu twee jaar gedaan.  

 Voor het definitief goedkeuren van de jaarrekening wacht de 

kascommissie op de hertelling van de penningmeester om de 

discrepantie te verklaren. Dit is inmiddels gebeurd. 

 

7. Begroting 2022   

   

8. “Incontri”   

   

In 2021 is een nummer van Incontri gepubliceerd. Het tweede 

nummer verschijnt pas later dit jaar. Met name het vinden van 

peer reviewers is moeizaam, waarschijnlijk vooral door de 

nasleep van de Covid periode. De oplossing hiervoor is dat het 

themanummer eerst zal worden gepubliceerd en het nummer 

met losse bijdragen pas later dit jaar.  

Er is een aantal nieuwe redactieleden bij Incontri. Met hen zal 

binnenkort de koers van het tijdschrift worden besproken en 

met name de mogelijkheden rond Open access.   

Jan de Jong zal aan het eind van het jaar aftreden als 

redactiechef van Incontri. Inge Lanslots loopt aan het eind van 

haar tweede termijn, maar gezien de overgang die Incontri 

doormaakt zou het fijn zijn als zij nog een jaar langer met 

Natalie door kan gaan en op die manier de opvolger klaar te 

stomen.  

De vraag namens de voorzitter van de WIS is hoe de nieuwe 

Incontri er uit zal komen te zien, ook naar aanleiding van de 

eerdere vergadering tussen het WIS-bestuur en de 

Incontriredactie en de publicatie van een bundel per jaar op 

papier (in plaats van twee).   

Vanuit Incontri is het voorstel dat er niet zoals vanouds twee 

nummers per jaar verschijnen, maar in plaats daarvan (in 

verband met open access) de artikelen meteen online laten 

verschijnen. De gevolgen van dit voorstel dienen nog goed 

besproken te worden door de Incontri-redactie.  

Maria Forcellino brengt het bezwaar in dat dit meer gaat over 

de technische kanten van de publicatie van het tijdschrift. Zij is 

vooral bezorgd over de continuïteit van het tijdschrift, over de 

waarborg van de drie hoofddisciplines die het tijdschrift 

vertegenwoordigt.  



Het antwoord is dat men de genoemde balans wil handhaven, 

maar je bent deels afhankelijk van peer review en aanbod. 

Online zou meer gepubliceerd kunnen worden dan op papier, 

dat zou deels het probleem kunnen ondervangen.  

MF brengt te berde dat vanuit kunstgeschiedenis vaak te horen 

is dat er te weinig kunsthistorische vakpublicaties verschijnen 

in Incontri.   

Het antwoord is dat dit ook een reflectie is van de situatie op 

Nederlandse universiteiten. Er is nog maar weinig expertise op 

Nederlandse universiteiten over Italiaanse kunst. De 

verschuiving in Incontri is dus een reflectie van veranderingen 

binnen de Nederlandse universiteit. Uit het buitenland kunnen 

natuurlijk ook bijdragen komen, maar het maakt het wel lastiger 

om bijdragen van kwaliteit vanuit Nederland vinden.  

MF reageert dat de NIKI in Florence een belangrijke partner 

kan zijn in dezen. Kan er dus actiever gezocht en gestimuleerd 

worden?  

Het antwoord is dat op het NIKI en KNIR vooral studenten 

zitten, dit is dus ook een beperkt aanbod. De hoop is wel dat 

het online verschijnen van de artikelen en in open access het 

aantrekkelijker zal maken om te publiceren in Incontri, ook voor 

jongere onderzoekers. Wellicht kan het tijdschrift ook een 

gedeelte reserveren specifiek voor jonge onderzoekers. 

Philiep Bossier vraagt of er nooit een plan is geweest om 

periodiek nummers te publiceren per onderzoeksgebied. Ook 

dit is lastig en wellicht niet nodig met open access.  

 MF onderstreept dat het bestuur al maanden wacht en nog 

enige weken zal wachten op een plan vanuit de redactie waarin 

duidelijk staat wat de nieuwe versie van het tijdschrift gaat 

worden. Het plan dient aandacht voor alle al met het bestuur  

besproken punten te hebben. 

 

  

9. Samentelling bestuur:   

   

a. Uittreders uit het bestuur:   

1) Jan van den Bos (penningmeester);   

2) Gandolfo Cascio (bestuurslid);   

   

b. Benoeming nieuwe bestuursleden:   

1) Ardie van Berkel (penningmeester);   

2) Serena Ferente (bestuurslid);   



   

c. Benoeming voor derde mandaat:   

1) Claudio di Felice (bestuurslid en redactielid);   

2) Philiep Bossier (bestuurslid);   

   

Ardie van Berkel en Serena Ferente stellen zich voor. De 

afzwaaiende bestuursleden worden zeer bedankt voor hun 

bewezen diensten.  

  

10. Programma activiteiten 2022-2023   

   
Voor juli komt er een vertaalcursus Italiaans, Engels en  
Nederlands, zo vertelt Claudio di Felice. Dit zal online zijn, van 4-7 

juli.   

In oktober is er zoals bekend de onderzoeksdag op 7 Oktober  

   

11. Rondvraag   

   

 JvdB spreekt zijn waardering uit voor de afgelopen jaren bij de 

WIS en hoopt dat het de WIS goed zal gaan de komende jaren.  

Serena Ferente vraagt of de WIS in contact is met associaties 

van Italianen in Nederland, of we een beeld hebben van deze 

verenigingen. Wellicht is het interessant om deze op de een of 

andere manier te betrekken bij de WIS.  

   

  Vergadering beëindigd om 17 uur.  



   


